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Jedan radni dan s TOMISLAVOM KARLOVIĆEM Pripremila: J. Lončar

•stručnjakom za sistemsku integraciju•

   U EricssonU nikoli TEsli radim od 2001. 
radio sam prvo u institutu za telekomunikacije, 
a nakon vojske, gdje sam se počeo baviti web 
tehnologijama, kada sam se vratio na radno mjesto 
otvorila se prilika za rad u području sistemske 
integracije u čemu su mi nova znanja itekako 
bila od koristi. U početku sam radio na projektu 
u domeni informatizacije primarne zdravstvene 
zaštite, a kada je kompanija odlučila nabaviti 
sustav za upravljanje poslovnim sadržajem 
priključio sam se IS/IT timu da pomognem u izboru 
sustava kojega bismo u kući koristili ali i procjeni 
poslovnih potencijala u tom području. Tada sam 
otkrio novi svijet u kojemu i danas radim. Odabrali 
smo FileNet koji ima jednu od najboljih platformi 
u svijetu, a kada je riječ o funkcionalnostima 
upravljanja korporativnim sadržajem rekao bih 
da su njihova rješenja najbolja u svijetu. Govoriti 
o Filenetovim rješenjima je jednostavno jer je 
riječ o kvalitetnom proizvodu, pa nije teško biti 
uvjerljiv. sama Filenetova tehnologija i znanja 
koja o njoj i općenito o sistemskoj inegraciji 
imamo u kompaniji smješta nas ispred vremena 

tako da bi već danas mogli implementirati sustave 
koji su mnogo složeniji i nude puno više funkcionalnosti od onih koji su trenutačno u komercijalnom radu. No, 
pričekat ćemo da vrijeme sazrije te naša rješenja postanu interesantna tržištu. Za sada je dobro da naše kupce 
i partnere informiramo o mogućnostima koje su im na raspolaganju, no vrijeme e-poslovanja u punom smislu te 
riječi tek dolazi. Stoga u poslu ne 
promoviramo tek naš portfelj, već 
način razmišljanja. Kada novim 
poznanicima objašnjavam čime se 
bavim, moram posebno upozoriti 
kako je Ericsson nikola Tesla i 
sistemski integrator, a ne isključivo 
telekomunikacijska kompanija.  
 
Tim U kojEmU radim jE      
OdlIčaN, dobro komuniciramo, 
puno radimo, a dijelimo i neke 
zajedničke interese i navike. 
Recimo, dosta nas je ljubitelja 
biciklizma, što mi je kao voditelju 
Biciklističke sekcije veoma drago. 
sve više naših zaposlenika dolazi u 
kompaniju biciklom, pa je unutar 
kompanijskoga kruga, na inicijativu 
brojnih zaposlenika, uređeno 
dodatno parkiralište za bicikle, 
a sekcija redovito organizira 
biciklističke rekreativne ture ili 
u okolici Zagreba ili u Gorskom 
Kotaru. Upoznaj svijet putujući 
biciklom mogao bi biti moj životni 
moto. Znao sam ranije sa suprugom alenom biciklom svakoga ljeta prokrstariti komadić po komadić naše obale. 
U današnji životni tempo i obaveze to više nije moguće, no ljubav prema biciklizmu je ostala.

 PRIje NešTO vIše Od GOdINU daNa prvi put u životu uzeo sam bas gitaru u ruke i pridružio se svirci 
prijatelja te je ta gesta označila nastanak našega rock sastava kojega smo nazvali Tričke. „Bez ikakve velike 
ambicije inicijalno smo se okupili samo kako bi svirali na jednoj svadbi. I taj prvi izlazak na scenu izazvao 
je neočekivane reakcije. Iz sljedećeg niza životnih okolnosti ovaj je sastav došao do zaključka da je sve što 
želi smijeh po glavi, pa sada, iako ima mnogo boljih, njihova iskrenost, baš poput njihovih bas dionica, otapa 

i najtvrđa srca,” stoji na našoj 
internetskoj stranici www.myspace.
com/trickehejhej. Prvi svoj nastup 
zajedno sa Kamo Sutra Tričke su 
imale u Županji, a snimili smo 
svoj album “Otkud tebi slovo B?”s 
četrnaest vlastitih naslova kojega 
ćemo sredinom svibnja promovirati 
u zagrebačkom Ksetu. Probe 
utorkom navečer ispunjavaju me 
dodatnom energijom tako da mi uz 
dinamični poslovni tempo i obitelj 
u kojoj su glavni Fran s četiri i 
pol godina i Tin koji lovi drugu 
godinu ostaje dosta motivacije za 
sudjelovanje u Tričkama. 

najavljujem da je u tijeku osnivanje 
Glazbene sekcije u ericssonu Nikoli 
Tesli tako da ćemo uskoro „prašiti“ i 
u kompaniji. 

Uz naš portfelj promoviramo 
   i novi način poslovnoga    

 razmišljanja


